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PROTOKÓŁ NR I/2024  

INAUGURACYJNEGO POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

Z DNIA 6 MAJA 2024 ROKU 

 

Rada Gminy w Nozdrzcu liczy 15 Radnych. 

 

Obecnych na sesji, wg załączonej listy obecności, było 15 Radnych. 

 

Sesja trwała od godziny 16.00 do godziny 18.22 

 

W sesji uczestniczyli; 

Wójt gminy — Stanisław Żelaznowski 

Sekretarz gminy — Agnieszka Baran 

Skarbnik gminy — Monika Pietrykowska  

 

Sesję rozpoczęto od odśpiewania hymnu państwowego. 

Otwarcia sesji dokonał Marian Zabój — Radny Senior. 

 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, Radni przed przystąpieniem do wykonywania 

mandatu złożyli ślubowanie. 

Po odczytaniu roty — wywoływani kolejno radni wypowiadali słowo „ślubuję”, dodając 

zdanie: „tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Kinga Elżbieta Oleksa — Skubisz podziękowała 

Radnym ubiegłej kadencji za pracę na rzecz społeczności lokalnej oraz pogratulowała  Radnym 

uzyskanych mandatów i wręczyła zaświadczenia o wyborze. 

 

Prowadzący sesję Radny Senior — Marian Zabój złożył gratulacje radnym wybranym po raz 

pierwszy oraz tym, którzy mandat uzyskali po raz kolejny.  

 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada dokonuje wyboru 

Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady Gminy — w tajnym głosowaniu. 
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Radny Adrian Skubisz wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad o wybór 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec. Wobec braku uwag wniosek przyjęto 

jednomyślnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Do Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania zostali zgłoszeni, po wyrażeniu 

zgody: Radna Anna Rachwalska, Radny Jacek Sowa, Radny Zygmunt Wawczak  

Skład komisji skrutacyjnej przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Radny Adrian Skubisz zgłosił wniosek, aby skład komisji skrutacyjnej powołany dla 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec pozostał również dla 

przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec. Wobec braku uwag 

wniosek przyjęto głosami: za - 15, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 

Na funkcję Przewodniczącego Rady zgłoszono Adriana Skubisza – Radny wyraził zgodę. 

 

Wobec braku innych kandydatur na Przewodniczącego Rady Gminy i przedłużania procedury 

przez Radnego Seniora — Mariana Zaboja, Radny Adrian Skubisz wystąpił z wnioskiem  

o zamknięcie listy kandydatów bez zbędnego przeciągania obrad. Wniosek przyjęto głosami: 

za - 14, przeciw - 1, wstrzymujących się - 0. 

 

Prowadzący sesję ogłosił 5 minutową przerwę, dla przygotowania kart. 

 

Po przerwie przystąpiono do tajnego głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna 

Rachwalska objaśniła zasady głosowania. 

 

Regulamin głosowania został przyjęty jednomyślnie przez głosowanie. 

 

Prowadzący zaproponował przerwę w celu przeprowadzenia głosowania. 

 

Radny Adrian Skubisz zwrócił się z prośbą o uzasadnienie proponowanej przerwy na rzecz 

przeprowadzenia głosowania. Głosowanie jest tajne, zachowane są zasady tajności i nie 

dopuszczalne jest zarządzanie przerwę w obradach, w celu oddania głosu. Wybór 

Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady Gminy odbywa się w głosowaniu 

tajnym, w trakcie obrad i powinno mieć to miejsce na sali narad, podczas prowadzonej 

transmisji sesji Rady Gminy Nozdrzec. 

 

Do poruszanej kwestii odniosła się Sekretarz proponując zastosowanie zasady, podobnie jak 

przy wyborach powszechnych, gdzie po otrzymaniu karty wyborca nie może opuścić lokalu 

wyborczego z otrzymaną kartą. 

 

Prowadzący sesję poddał pod głosowanie wniosek o nie zarządzanie przerwy w celu 

głosowania. Wniosek przyjęto głosami: za - 12, przeciw - 3, wstrzymujących się - 0. 
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Radny Adrian Skubisz poinformował, że jego słowa nie stanowiły wniosku, lecz uwagę, która 

miała na celu właściwe procedowanie porządku obrad, natomiast przegłosowanie 

przedmiotowej przerwy dało pogląd na to co sądzą Radni na ten temat. 

 

Po akcie głosowania nastąpiła przerwa dla obliczenia wyników. 

Po przerwie, Radna Anna Rachwalska — Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół Komisji (w załączeniu). 

 

W wyniku głosowania, Przewodniczącym Rady Gminy w Nozdrzcu wybrany został Radny 

Adrian Skubisz.  

 

Radny Senior — Marian Zabój, w imieniu własnym oraz Radnych pogratulował nowo 

wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy Nozdrzec, a następnie przekazał prowadzenie 

obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz odczytał Uchwałę Nr I/1/2024 Rady 

Gminy Nozdrzec w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec informując, że 

ogłoszone wyniki Komisji Skrutacyjnej są jednoznaczne i nie przeprowadza się ponownego 

zatwierdzenia wyników odrębnym głosowaniem nad rzeczona uchwałą.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za powierzenie funkcji i udzielone — po raz kolejny 

— zapewniając, że obowiązki ustawowe będzie wykonywał w sposób rzetelny i dla dobra 

społeczności. Następnie pogratulował wszystkim Radnym z tytułu uzyskania mandatu. 

 

W związku z poszerzonym porządkiem obrad o wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Nozdrzec, Przewodniczący Rady — Adrian Skubisz prosił o zgłaszanie kandydatów.  

 

Zgłoszono Jarosława Dąbrowskiego — Radny wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minutową przerwę, dla przygotowania kart. 

 

Po przerwie przystąpiono do tajnego głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna 

Rachwalska objaśniła zasady głosowania. 

 

Po akcie głosowania nastąpiła przerwa dla obliczenia wyników. 

 

Po przerwie, Radna Anna Rachwalska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

protokół Komisji (w załączeniu). 

 

W wyniku głosowania, Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Nozdrzec wybrany został Radny 

Jarosław Dąbrowski.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Jarosławowi 

Dąbrowskiemu i zaprosił Go do stołu prezydialnego. 
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Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz odczytał Uchwałę Nr I/2/2024 Rady 

Gminy Nozdrzec w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec. 

Przed realizacją kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 

wnioski dot. Poszerzenia porządku obrad o punkt 6 Podjęcie uchwał: 

— w podpunkcie a) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nozdrzec. 

Wniosek przyjęto głosami: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, 

— w podpunkcie b) w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nozdrzec. Wniosek 

przyjęto głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

— w podpunkcie c) w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady 

Gminy Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

— w podpunkcie d) w sprawie wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

 — w podpunkcie e) w sprawie powołania Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Rady Gminy 

Nozdrzec. Wniosek przyjęto głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

— w podpunkcie f) w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Nozdrzec. 

Wniosek przyjęto głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3, 

— w podpunkcie g) w sprawie zmian w budżecie na rok 2024. Wniosek przyjęto głosami: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 3. 

 

Radny Jacek Szpiech pytał czy Radni przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie nie powinni się zapoznać z tym projektem. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie projekty, które stanowiły przedmiot 

wniosków o poszerzenie porządku obrad, są dostępne dla Radnych. Co do projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie na rok 2024, to wszystkie zmiany zostaną przedstawione przez 

Skarbnika Gminy, a jeśli Radni będą potrzebować więcej czasu na zapoznanie się z materią 

projektów uchwał, to można ogłosić przerwę w obradach na określony czas. Przedstawione 

materiały podlegają również dyskusji. Podjęcie przedmiotowej uchwały jest niezbędne do 

sprawnego funkcjonowania jednostki samorządu terytorialnego i chcemy uniknąć zwoływania 

sesji nadzwyczajnej. Ponadto, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec stwierdził, że Rada 

Gminy Nozdrzec przyjęła wnioski dot. Zmian porządku obrad wymagana większością głosów, 

dlatego też poszczególne projekty uchwał będą procedowane.     

W kolejnym punkcie porządku obrad, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła 

Stanisławowi Żelaznowskiemu zaświadczenia o wyborze na stanowisko Wójta Gminy. 

Następnie Stanisław Żelaznowski wypowiedział rotę ślubowania z dodaniem zdania „tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Aktem tym, Stanisław Żelaznowski, objął urząd Wójta Gminy Nozdrzec. 

Wójt Gminy Nozdrzec Stanisław Żelaznowski podziękował za wybór mieszkańców i zwrócił 

się do wszystkich Radnych o wspólne działanie dla dobra całej gminy. 

 

W imieniu Radnych oraz własnym Przewodniczący Rady Adrian Skubisz złożył Wójtowi 

Gminy — Stanisławowi Żelaznowskiemu gratulacje.  
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Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego, tj. 6 punktu 

porządku obrad podjęcia uchwał. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Nozdrzec i poinformował, iż art 18a ustawy o samorządzie gminnym 

stanowi, że Rada Gminy powołuje Komisję Rewizyjną oraz zasady i tryb działania określa 

statut gminy. Statut Gminy Nozdrzec wskazuje, że  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

powołuje Rada Gminy. 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono Radnego Wiesława Misteckiego - Radny 

wyraził zgodę. 

 

Radny Marian Zabój poinformował, że nic nie ma do Radnego Misteckiego, ale  powiela się 

historię z poprzednich lat, żona Pana Misteckiego pracuje w księgowości a Pan  Mistecki jako 

przewodniczący kontroluje Wójta. Komisja Rewizyjna powinna być niezależna, która mogłaby 

sprawdzać inwestycje. Poprzednia Komisja Rewizyjna jak było płacone za posiedzenie to 

spotykała się często choć nic z tego nie wynikało, gdy nastąpił ryczałt to posiedzenia odbywały 

się rzadko. Według Radnego Mariana Zaboja takie działania są nieetyczne i nie zgodne  

z prawem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nie są tutaj obecne działania, które byłyby 

niezgodne z prawem i przytoczył treść art. 18a ust. 2, 3 i 4  ustawy o samorządzie gminnym, 

które stanowią o funkcjonowaniu Komisji Rewizyjnej.  

 

Ust. 2. W skład komisji rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów,  

z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1 - chodzi tutaj  

o przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady gminy. 

Ust. 3. Komisja rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem do rady 

gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Wniosek w sprawie 

absolutorium podlega zaopiniowaniu przez regionalną izbę obrachunkową. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem do Radnego Mariana Zaboja, jakie 

zależności mogą wpływać negatywnie na okoliczności gdy Komisja Rewizyjna występuje  

z wnioskiem o udzielenie lub nieudzielenie absolutorium wójtowi do Rady Gminy, a sam 

wniosek podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Wskazując tym samym 

na fakt, że ostateczna decyzji podlega do ogółu organu stanowiącego, który winien sugerować 

się również opinią RIO. 

Ust. 4. Komisja rewizyjna wykonuje inne zadania zlecone przez radę w zakresie kontroli. 

Uprawnienie to nie narusza uprawnień kontrolnych innych komisji, powoływanych przez radę 

gminy na podstawie art. 21 ust. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę Radnemu Marianowi Zabojowi, iż zamiast 

stawiać tezy daleko idące od rzeczywistości — w nawiązaniu do obaw Radnego o proces 

kontrolny organu wykonawczego przez organ stanowiący — może wykorzystać prawa jakie są 

przepisane Radnemu w ustawie o samorządzie gminnym. Rada może wykonywać inne zadania 

zlecone przez radę, a Radny Zabój Marian może wystąpić ze stosownym wnioskiem. 



6 
 

Przewodniczący przypomniał Radnemu, że w ubiegłej kadencji był w składzie Klubu Radnych 

Prawa i Sprawiedliwości, który również nie korzystał z prawa do inicjatywy uchwałodawczej. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu i zgłaszania innych kandydatur, Przewodniczący 

Rady Gminy przystąpił do głosowania poprzez odczytanie procedowanego projektu uchwały. 

Uchwała Nr I/3/2024 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Nozdrzec przyjęta została głosami: za - 12,  przeciw - 3, wstrzymujących się - 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

Podczas głosowania Radny Marian Zabój pytał o debatę nad kandydatem. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w porządku obrad nie ma takiego punktu  

i nad żadnym kandydatem w poprzednich głosowaniach debaty nie było oraz przypomniał, że 

w ubiegłej kadencji również nie debatowano nad kandydatami. 

Radny Marian Zabój zarzucał Przewodniczącemu Rady Gminy złe prowadzenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy w odniesieniu do słów Radnego Mariana Zaboja oznajmił, że nie 

będzie wchodził w niepotrzebne dyskusje i pouczył Radnego, że jeżeli uważa, iż obrady są 

prowadzone niezgodnie z prawem, to są odpowiednie organy nadzoru, do których może to 

zgłosić.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru członków 

Komisji Rewizyjnej i poinformował, że w skład komisji Rewizyjnej powołanych zostanie 

jeszcze dwóch członków jednak propozycji może być więcej gdyż głosowanie wyłoni 

odpowiednią liczbę. 

Na członków Komisji Rewizyjnej zgłoszono dwóch kandydatów, którzy wyrazili zgodę: Radny 

Piotr Ogrodnik i Radny Jacek Szpiech. Zgłoszony Radny Zbigniew Szpiech nie wyraził zgody. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania. 

Uchwała Nr I/4/2024 w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nozdrzec 

przyjęta została głosami: za - 15,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

Rady Gminy Nozdrzec, odczytał Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec. 

Na kandydata zgłoszono Radną Annę Skórską - wyraziła zgodę. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania. 

Uchwała Nr I/5/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków  

i Petycji Rady Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: za - 15,  przeciw - 0, wstrzymujących 

się - 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Nozdrzec, odczytał Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec. 
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Na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłoszono kandydatów, którzy wyrazili 

zgodę: Radny Janusz Bobola i Radna Małgorzata Habrat. Zgłoszony Radny Krzysztof Gierula 

oraz Radny Marian Zabój — nie wyraził zgody.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w projekcie uchwały jest przewidziane dwa miejsca, 

nie było wniosku o poszerzenie składu komisji, w tym celu zostanie przeprowadzone 

głosowanie nad zgłoszonymi kandydaturami.  

Radny Janusz Bobola otrzymał głosów: za - 15,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Radna Małgorzata Habrat otrzymała głosów: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 4. 

Radny Krzysztof Gierula otrzymał głosów: za - 3, przeciw - 8, wstrzymujących się - 4. 

Głosowanie wyłoniło dwóch kandydatów Radnego Janusza Bobolę i Radną Małgorzatę Habrat. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania projektu uchwały. 

Uchwała Nr I/6/2024 w sprawie wyboru członków Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: za - 12,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 3. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu 

i Spraw Gospodarczych Rady Gminy Nozdrzec i poinformował, że w projekcie uchwały jest 

przewidziany skład trzech osób, ale zgłoszeń może być więcej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że według art. 21 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym Rada Gminy ze swojego grona może powoływać stałe i doraźne komisje do 

określonych zadań. Takimi doraźnymi komisjami jest Komisja Budżetu i Spraw 

Gospodarczych i Komisja Spraw Społecznych. 

Na kandydatów do Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych zgłoszono: 

Radnego Zygmunta Wawczaka - wyraził zgodę 

Radnego Sylwestra Bobolę - wyraził zgodę  

Radnego Mariana Zaboja - nie wyraził zgody 

Radnego Krzysztofa Gierulę - nie wyraził zgody 

Radnego Zbigniewa Szpiecha - nie wyraził zgody 

Radą Małgorzatę Habrat - wyraziła zgodę 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec odczytał 

projekt uchwały z kandydatami, którzy wyrazili zgodę i przystąpił do głosowania. 

Uchwała Nr I/7/2024 w sprawie powołania Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Rady 

Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: za - 12,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 3. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Przewodniczący Rady Gminy przy projekcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw 

Społecznych Rady Gminy Nozdrzec poinformował o pięcioosobowym składzie, zaznaczając 

że liczba kandydatur może być większa. 

Na kandydatów zgłoszono:  

Radną Annę Rachwalską - wyraziła zgodę 

Radnego Jacka Sowę - wyraził zgodę 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Jarosława Dąbrowskiego - wyraził zgodę 

Radnego Zbigniewa Szpiecha - wyraził zgodę 

Radnego Mariana Zaboja - nie wyraził zgody 

Radnego Krzysztofa Gierulę - nie wyraził zgody 

Przewodniczącego Rady Gminy Adriana Skubisza - wyraził zgodę 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec odczytał 

projekt uchwały z kandydatami, którzy wyrazili zgodę i przystąpił do głosowania. 

Uchwała Nr I/8/2024 w sprawie powołania komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Nozdrzec 

przyjęta została głosami: za - 14,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 1. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o powołaniu wszystkich komisji ustawowych oraz 

komisji doraźnych oraz że w najbliższym czasie komisje te spotkają się w celu 

ukonstytuowania. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024, przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Skarbnik Monika Pietrykowska. 

Radny Piotr Ogrodnik prosił o wyjaśnienie mieszkańcom coś więcej o platformie e-usług. 

Skarbnik wyjaśniając poinformowała, że większość spraw będzie można załatwić 

elektronicznie bez wychodzenia z domu. 

Radny Marian Zabój do przedstawionych informacji przez Skarbnika, pytał co się stało, że 

będzie zakupiony system do głosowania elektronicznego. 

W ramach wyjaśnień Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec przekazał, iż wielokrotnie było 

przekazywane, że system do głosowania elektronicznego zostanie zakupiony gdy będzie 

możliwość pozyskania środków zewnętrznych i tak też się stało.  

Radny Jacek Szpiech pytał o zmniejszenie wydatków. 

Skarbnik Monika Pietrykowska wyjaśniła, że zmniejszenie wydatków jest z wymiany opraw 

ledowych, gdzie była zaplanowana większa kwota.  

Wobec braku pytań i uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do 

głosowania. 

Uchwała Nr I/9/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 przyjęta została głosami: za - 

14,  przeciw - 0, wstrzymujących się - 1. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Wójt Stanisław Żelaznowski co do zakupu sytemu do głosowania potwierdził, że informował 

wielokrotnie, iż gminy w tym czasie nie było stać na zakup tego sytemu, gdyż były pilniejsze 

wydatki. Planowany zakup jak widzimy jest współfinansowany ze środków zewnętrznych. 

Radny Krzysztof Gierula poinformował, że pracował jako przedstawiciel handlowy i koszty nie 

były takie duże.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że najważniejsze jest to, że do zakupu 

przedmiotowego systemu nie dokładamy 100% z budżetu gminy. 

Na zakończenie, Przewodniczący Rady Gminy prosił aby Radni zastanowili się na temat 

szkolenia oraz przekazał informacje o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych 

w związku z objęciem mandatu Radnego. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu, 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec wypowiedział formułę „zamykam obrady I sesji 

Rady Gminy Nozdrzec”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

Bogusława Wójcik 


